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О^Вад^рия -Тереза Тошкова Дончева, общински съветник от групата на БСП, АБВ и 
Движение 21

Относно: Състоянието на кв. „Варуша"

Уважаеми г-н Кмет,

От както съм общински съветник периодично поставям на Вашето внимание 
проблемите на кв. Варуша. За последните три години поне три пъти съм Ви задавала 
въпроси за състоянието на улиците в квартала. А Вие уверено ми отговаряхте, че 
„всеки момент" ще започне проектиране и ремонт на улиците, останали извън 
обхвата на проект „Привлекателна и автентична градска среда на гр. Велико 
Търново". След всяко мое питане излизаше по едно гръмко заглавие в медиите, 
винаги в бъдещо неопределено време, което да тушира общественото недоволство. 
„Газифицират кв. „Варуша"; „Електрически автобус се качи на „Варуша"- са част от 
екзотичните заглавия. За мое огромно съжаление нито едно от тях не се превърна в 
истина. С тази тенденция е въпрос на време част от квартала да остане изолиран от 
града. Последният път Ви обещах, че няма да спра да питам. И тъй като имам добра 
памет, Ви задавам следните въпроси:



1. Какво стана с обещаните средства за ремонт на улиците в кв. Варуша?
2. Какво конкретно свършихте Вие, като кмет, като председател на НСОРБ, като 

председател на областната структура на ГЕРБ (до скоро управляващата партия 
в България повече от 10 години) за разрешаването на този проблем?

С Уважение:

Валерия Дончева


